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Referat af ordinær generalforsamling  
 

den 24. april 2024 kl.19  
i  

Klubhuset, Sandvejen 28 Vindinge 

 

 

Valg af dirigent  
 

Allan Pedersen blev valgt som ordstyrer 

 

Bestyrelsens beretning  
 

Dette punkt udgik da hverken en Formand eller Næstformand var til stede 

 

Aflæggelse og godkendelse af det reviderede årsregnskab for det forløbne år  
 

Niels gennemgik årets regnskab og slog ned på enkelte forandringer – bl.a. at ændring af 
betalingsfrekvens for kontingent via Holdsport havde influeret indtægterne. 
 

Derudover blev den indgåede rengøringsaftale med rengøringsfirma nævnt. 
 

Ift. hallen blev det desuden nævnt at der gennem de seneste år er brugt et anseligt beløb hvert år 
på ubrugte haltimer – da man havde en praksis med at booke alle tilgængelige timer i ugen til VIF – 
denne praksis er nu ændret og hver afdeling skal selv booke de timer de skal bruge og afregnes 
herfor hver især. 
 

Det blev foreslået at der i fremtidige indkaldelser blev skrevet tydeligt at fuldt regnskab m.m. er 
tilgængeligt og ligger på hjemmesiden og dette ikke vil være tilgængelige på Generalforsamlingen – 
det vil bestyrelsen gøre 

 

Gymnastik nævner at deres store overskud er alene sket fordi en planlagt investering i materiale ikke 
blev gennemført. 
 

 

 

Behandling af indkomne forslag 
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Forslag vedr. Fitness og E-sport 
 

Nedenstående forslag blev vedtaget 

 

 

 

Fitnesscenter  
 

Bestyrelsen bemyndiges til at investere op til 600.000 kr. til indkøb af nyt fitnessudstyr 
samt engangsudgifter til 1) nedrivning/bortfjernelse af eksisterende pavilloner 2) 
interimsløsninger i byggeperiode for medlemmerne. 
Indkøbet af udstyr kan finansieres ved leasing, leje eller egen betaling. 
a. Bemyndigelsen er betinget af, at motionsafdelingen kan fremvise et positivt budget 
efter leje/leasing/afskrivning, men før omkostninger til engangsomkostninger i 
byggeperioden. 
b. Motion søger og bevilges eksterne tilskud mm svarende til VIF´s egen investering. 
 

E-sport lokaler.  
 

Bestyrelsen bemyndiges til at investere op til 250.000 kr. til indretning af nye lokaler og 
indkøb af IT-udstyr. Indkøbet kan finansieres ved leasing, leje eller egen betaling. 
a. Bemyndigelsen er betinget af at E-sport afdelingen kan fremvise et positivt budget 
efter leje/leasing/afskrivning af indretning af lokaler og udstyr. 
b. E-sport søger og bevilges eksterne tilskud mm svarende til VIFs egen investering.  
 

Forslagene blev vedtaget 

 

 

 

Fremlæggelse af budget   
 

Budget for 2024 blev gennemgået - det blev nævnt at der er kommet en ny fordelingsnøgle for 
udgifterne til klubhuset – fodbold tager en størstedel og ellers sker fordelingen ift. antal medlemmer 
i de øvrige afdelinger.  
 

Derudover blev den nye proces med halleje repeteret 

 

 

Valg til bestyrelsen  
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A. Valg af formand for en 2-årig periode 

a. Bestyrelsen indstiller Lærke Rau  
 

VALGT! 
 

B. Valg af kasserer for en 1-årig periode 

a. Niels Nedergaard genopstiller 

 

VALGT! 
 

C. Valg af op til 2 bestyrelsesmedlemmer for 2 år ad gangen. Valg af 1 bestyrelsesmedlem 
for 1 år. Formænd valgt på afdelingens årsmøde er automatisk medlem af bestyrelsen   

 

a. Martin Hansen genopstiller 
 

VALGT! 
 

b. Åben 

 

Rolf Christensen meldte sig og han blev valgt 
 

c. Åben 

 

 Hans-Erik Jensen meldte sig og han blev valgt 
 

D. Valg af en suppleant for 1 år 

a. Bestyrelsen indstiller Allan Pedersen 

 

VALGT! 
 

b. Mikkel Hurup Hansen meldte sig som suppleant også 

 

VALGT! 
 

 

1) Valg af op til 2 revisorer for 2 år 

 

 Jan Giltoft genopstiller 
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VALGT! 
 

2) Eventuelt. 
 

Støtteforening fremførte en skuffelse over at der ingen fra VIFs bestyrelse eller repræsentanter fra 
modtagerne af den anseelige støtte var mødt op til foreningen generalforsamling som tak. 
 

   
Mvh. 
Bestyrelsen i VIF  
 


